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COMMITTEE OF EXPERTS ON THE TRANSPORT OF

DANGEROUS GOODS AND ON THE GLOBALLY

HARMONIZED SYSTEM OF CLASSIFICATION

AND LABELLING OF CHEMICALS 
Sub-Committee of Experts on the
Transport of Dangerous Goods
Twenty-eighth session

Geneva, 28 November – 7 December 2005

Item 6 of the provisional agenda

MISCELLANEOUS PROPOSALS OF AMENDMENTS TO THE MODEL REGULATIONS ON THE TRANSPORT OF DANGEROUS GOODS
Default fireworks classification

Note by the Secretariat

It is proposed to amend the wording of Note 2 in 2.1.3.5.2. 

English:

2.1.3.5.2
---

NOTE 2:
Test data derived by competent authorities which validates, or contradicts the assignment of Hazard Division to fireworks types and/or sub-divisions by the specification specified in column 4 of the table in 2.1.3.5.5 to hazard divisions in column 5 should be submitted to the UN Sub-Committee on the Transport of Dangerous Goods for information (see also note 3 in 2.1.3.2.3).
French:

2.1.3.5.2

---
NOTA 2 :
Les résultats d’épreuve obtenus par les autorités compétentes, qui valident ou contredisent l’affectation des types d’artifices de divertissement et/ou de leurs subdivisions selon les caractéristiques indiquées dans la spécifiés en colonne 4 du tableau figurant au 2.1.3.5.5, aux divisions de risque de la colonne 5 de ce tableau devraient être présentés pour information au Sous-Comité d’experts du transport des marchandises dangereuses (voir aussi la note 3 du 2.1.3.2.3).

Additionally it is proposed to amend the title of the last column of the table in 2.1.3.5.5 (French only): 

Replace "Division de risque" par "Code de classification". 
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